

<p style="text-align: center;">Agenda of Ordinary General Assembly Meeting No. 63 of the Shareholders of Gulf Bank (KSCP)</p>	<p style="text-align: center;">جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية الثالث والستون لمساهمي بنك الخليج ش.م.ك.ع.</p>
<p>1. Discussion to authorize the Board of Directors, at its discretion, to distribute Semi-Annual dividends to the bank's shareholders during the fiscal year ending on 31/12/2022, as well as to determine and amend the appropriate distribution schedule, provided that such distribution is of real profits in accordance with GAAP and does not compromise the Company's paid capital.</p>	<p>1. مناقشة تفويض مجلس الإدارة بإجراء توزيع أرباح نصف سنوية، بما يقرره المجلس، على مساهمي البنك خلال السنة المالية المنتهية في 2022/12/31، وتحديد وتعديل الجدول الزمني المناسب للتوزيع، على أن يكون هذا التوزيع من أرباح حقيقية وفقاً للمبادئ المحاسبية المتعارف عليها ودون المساس برأس المال المدفوع للشركة.</p>
<p>2. Discussing the acceptance of the resignation of Mr. Adnan Ahmad Shihab Eldin – Board Member.</p>	<p>2. مناقشة قبول استقالة عضو مجلس الإدارة – السيد الدكتور/ عدنان أحمد شهاب الدين.</p>
<p>3. Electing one independent complementary member for the current tenor of the Board.</p>	<p>3. انتخاب عضو مجلس إدارة مستقل مكملاً للدورة الحالية لمجلس الإدارة.</p>

[GBK Classification: PUBLIC]